
Protokół nr 3/2016/2017 
 

z zebrania Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 10 im. Bolesława Krzywoustego 
we Wrocławiu z dnia 5 grudnia 2016 roku 

 
 
W zebraniu uczestniczyło 16 przedstawicieli rodziców oraz p. Mariusz Rusinek, Dyrektor szkoły 
i zaproszony Radny Pan Wojciech Błoński. 
Lista uczestników stanowi załącznik do protokołu. 
 
Porządek zebrania: 
1. Rozmowa z Wojciechem Błońskim 
2. Informacja o dofinansowaniach 
3. Top Seven 
4. Sprawy różne 
5. Termin następnego zebrania. 
 
Ad. 1 
Pan Wojciech Błoński odpowiadał na zadawane pytania, a także przekazał kilka informacji: 

- na terenach wzdłuż ul. Żmudzkiej powstaje nowe osiedle, 

- jak na razie nie ma planów na budowę nowych dróg dojazdowych do naszego osiedla, 

- na skrzyżowaniu obok cmentarza zostaną zamontowane światła, co zwiększy bezpieczeństwo, 

Pan Radny złożył obietnicę wsparcia działań mających na celu zdobycie dofinansowania na 
remont stołówki szkolnej. 

 

Pan dyrektor Mariusz Rusinek przekazał informacje, że nasza szkoła od roku szkolnego 
2017/2018 staje się ośmioletnią szkołą podstawową i również Gimnazjum nr 2, także staje się 
ośmioletnią szkołą podstawową, w której będzie już rekrutacja do 1 klasy, a gimnazjum będzie 
wygaszane. 

 

Ad. 2 
Przewodnicząca poinformowała o poczynionych dofinansowaniach przez Radę Rodziców: 

– 300 zł na Bal Wszystkich Świętych – uchwała nr 7/2016/2017, 

– 450 zł na telewizor do świetlicy – uchwała nr 8/2016/2017, 

– 400 zł dla Samorządu Uczniowskiego na Mikołajki – uchwała nr 9/2016/2017 
 
 
Ad. 3 
Grupa z naszej szkoły Top Seven nie zdobyła wystarczających środków finansowych, by móc 
wyjechać do Chin. Zebrane pieniądze w zbiórce na zebraniach rodziców, dzieci przekazały do 
dyspozycji Ray Rodziców. Rada Rodziców podjęła decyzję o wyróżnieniu dla grupy. Pani Mariola 
ustali z wychowawczynią klasy jaką formę będzie miała nagroda. 
 
Ad. 4 
Przedstawicielka rodziców z klasy 2H poruszyła temat zamknięcia wszystkich wejść szkoły. 
Zwróciła się z prośbą o możliwość otwierania drzwi na życzenie np. dla rodziców małych dzieci i 
udostępnienia windy, przedstawiła kilka pomysłów: zamontowanie videodomofonu, zatrudnienie 
dodatkowej osoby do szatni, elektrozamek. 
Należy zauważyć, że na życzenie rodziców, szkoła została zamknięta, by zwiększyć 
bezpieczeństwo. Rodzice małych dzieci mogą wózki zostawić przy wejściu do szatni w razie 
niepogody. Nie ma możliwości udostępnienia windy dla wszystkich. 
 
Zwrócono się także o rozwiązania zapewnienia czasu dzieciom na przerwach. 



Pan dyrektor zobowiązał się porozmawiać z opiekunami Samorządu Uczniowskiego, by samorząd 
spróbował zaproponować rozwiązania tej sytuacji. 
 
 
Ad. 5 
Termin następnego zebrania: 5.12.2016 o godz. 18.30. 
 
Protokołowała Justyna Czerniak 


